



## 可立中學(嗇色園主辦)

**Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)**

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



# 二零二二至二零二三年度 十二月份 學校通告

敬啟者：

現有以下重要事項，敬希 台端垂注，並加配合，以收學校與家庭雙軌教育之效。

### 一、中一及中二級全方位學習日—香港迪士尼樂園探索之旅

本校擬於二零二二年十二月二十一日（星期三）舉行中一及中二級全方位學習日—香港迪士尼樂園探索之旅。學生必須符合疫苗通行證的要求才可以參加是次活動，未能符合要求的學生須按下表所列時間回校參加活動。茲將有關事項，臚列如後，敬希垂注！

1. 所有學生必須出席活動。
2. 是次活動由全方位學習津貼資助，學生無須繳費。
3. 學生當天可選擇穿著便服參與，惟服飾儀容應切合學生身份，以端莊及大方得體為原則。
4. 香港迪士尼樂園會要求入場人士以安心出行應用程式進場，同學宜及早準備。
5. 如活動當天天文台於早上七時前宣佈懸掛三號或以上熱帶氣旋警告、紅色或黑色暴雨警告，迪士尼樂園探索之旅活動則會取消。
6. 活動當天，如遇身體不適，或因特別事情不能參加，請家長在集合前致電學校請假。

### 【學生符合疫苗通行證要求的安排】

活動地點：香港迪士尼樂園

級別	集合時間	集合地點	預計解散時間	解散地點	備註
中一	9:15 a.m.	可立中學	5:45 p.m.	可立中學	中一及中二同學由校方安排旅遊巴接送往返香港迪士尼樂園。
中二					

### 【學生未能符合疫苗通行證要求的安排】

活動地點：可立中學 (薈色園主辦)

級別	回校時間	放學時間
中一及中二 (未能符合疫苗通行證要求的學生)	8:30 a.m.	12:30 p.m.

#### 二、中三至中六級學校活動日

二零二二年十二月二十一日(星期三) 為學校活動日，所有中三至中六學生必須出席，時間為上午八時三十分至下午十二時三十分。學生當天可選擇穿著便服回校，惟服飾儀容應切合學生身份，以端莊及大方得體為原則。

#### 三、中一至中五級上學期考試及中六級模擬考試

本校將於二零二三年一月四日(星期三)至一月十七日(星期二) 舉行中一至中五級上學期考試，中六級模擬考試則於 二零二三年一月九日(星期一)至一月十七日(星期二)及一月三十一日(星期二)至二月八日(星期三) 舉行，考試範圍將於十二月上旬上載至學校網頁。敬希 閣下督促 貴子弟勤加溫習，爭取佳績。

考試進行期間，學生須於上午 8:05 前返抵學校。如只須應考第二節，學生須於該節開考前二十分鐘返抵學校。學生於當天最後一節考試完畢後，方可離校。學生如未有選修該天考試之學科，可以留在家中溫習，毋須回校。現附上「各級考試時間表」(見附件一)，敬請細閱。

學生必須嚴格遵守各項考試規則，違規者將被處分。詳情請參閱學生手冊第 8 頁。有關全學年持續性評估、測驗及考試分數比例可參閱學生手冊第 16 至 17 頁。

#### 四、香港教育城「e悅讀學校計劃」及「網上試題學習平台」

##### 「e悅讀學校計劃」

為幫助學生建立閱讀習慣，本校已參加由香港教育城（教城）舉辦的「e悅讀學校計劃」。學生可利用電腦、平板電腦或智能電話，登入「教城書櫃」應用程式或瀏覽器版本，無限次閱讀學校已訂閱的書籍。現誠邀 貴家長支持此計劃，鼓勵 貴子女於家中享受閱讀電子書的樂趣。學生揀選電子書籍的步驟如下：



1. 以教城學生帳戶登入「e悅讀學校計劃」網頁（[www.hkreadingcity.net/ereadscheme](http://www.hkreadingcity.net/ereadscheme)）

香港教育城登入資料		
用戶名稱	密碼	詳情
hlc-s20XXYYYY	StuYYYYMMDD	<ul style="list-style-type: none"><li>● s20XXYYYY 為學生註冊編號</li><li>● YYYYMMDD 為同學的出生日期（如出生日期為2008年10月5日，密碼即為：Stu20081005）</li></ul> ★首次登入後系統會要求立即更改密碼

2. 點選任何已訂閱的閱讀組合。

3. 揀選想閱讀的書籍，再按「加入教城書櫃」。

4. 成功加入後會出現「閱讀電子書」鍵，只需一按即可開啟「教城書櫃」開始閱讀。

##### 網上試題學習平台

網上試題學習平台 (<https://www.edcity.hk/oqb/zh-hant>) 是專為「促進學習的評估」而設計的平台，由香港考試及評核局提供的歷屆公開試題目，涵蓋10個學科，包括數學、物理、生物、化學、經濟、地理、資訊及通訊科技、企業、會計與財務概論、旅遊與款待和體育。本校已參與「全校訂購全科」模式，可供全校師生使用。



有關上述各項通告，台端如有疑問，歡迎致電本校校務處查詢。

此致

貴家長 / 監護人

嗇色園主辦可立中學校長



二零二二年十一月三十日

## 十二月份 學校通告

[請於十二月八日或之前簽妥回條]

### 【回 條】

敬覆者：

頃閱來函，已知悉下列各項通告事宜，本人定當予以配合：

#### 一、中一及中二級全方位學習日---香港迪士尼樂園探索之旅

- 敝子女參加「香港迪士尼樂園探索之旅」，並符合疫苗通行證的要求。
- 敝子女因未能符合疫苗通行證的要求，將依時回校參加活動。

\* 請在適當方格內加上“✓”號

#### 二、中三至中六級學校活動日

#### 三、中一至中五級上學期考試及中六級模擬考試

#### 四、香港教育城「e悅讀學校計劃」及「網上試題學習平台」

此覆

嗇色園主辦可立中學校長

家長姓名：\_\_\_\_\_ 簽署：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_



可立中學(齋色園主辦)  
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon  
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414  
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



**2022-2023**  
**Circular December 2022**

30<sup>th</sup> November 2022

Dear Parents / Guardians,

I would like to draw your attention to the followings:

**1. S.1 & S.2 Life-wide Learning Day – Disney Theme Park Adventures (21<sup>st</sup> December)**

Please be informed that the S.1 & S.2 Life-wide Learning Day– **Disney Theme Park Adventures** will be arranged on 21<sup>st</sup> December, 2022 (Wednesday). As Vaccine Pass requirements are applicable to Hong Kong Disneyland, all visitors entering Hong Kong Disneyland must present their vaccination record for meeting such requirements. For those who cannot meet the requirements of the Vaccine Pass, other learning activities will be arranged for them at school instead.

The arrangement for the S.1 & S.2 Life-wide Learning Day is as follows:

1. All students must attend the event.
2. Life-Wide Learning Grant is arranged to subsidize the entry fee of each student.
3. Students can choose to wear casual clothes on that day. Please note that students should wear decent clothing which is appropriate to students. Hair styles and grooming must be in line with the requirements of normal school days.
4. The Disney Theme Park Adventures will be cancelled if the tropical cyclone warning signal no.3 or above, red or black rainstorm warning signal is still in effect by 7:00 a.m. that day.
5. Parents who wish to apply for a sick leave or casual leave for their children are kindly requested to call the school that day before the time of assembly.
6. 'LeaveHomeSafe' Mobile App is required for the entry.

**Arrangement for students who meet the requirements of the Vaccine Pass**

**Venue:** Hong Kong Disneyland

Form	Scheduled time of assembly	Place of assembly	Scheduled time of dismissal	Place of dismissal	Remarks
S.1	9:15 a.m.	Ho Lap College	5:45 p.m.	Ho Lap College	Coaches will be arranged for S.1 & S.2 students.
S.2					

### Arrangement for students who DO NOT meet the requirements of the Vaccine Pass

Venue: Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

Form	Scheduled time of assembly	Scheduled time of dismissal
S.1 to S.2 (For those who cannot meet the requirements of the Vaccine Pass)	8:30 a.m.	12:30 p.m.

### 2. S.3 to S.6 School Activity Day (21<sup>st</sup> December)

Students are to attend the activity day on 21<sup>st</sup> December, 2022 (Wednesday) from 8:30 a.m. to 12:30 p.m.. Students can choose to wear casual clothes on that day. Please note that students should wear decent clothing which is appropriate to students. Hair styles and grooming must be in line with the requirements of normal school days.

### 3. Arrangement for S.1 to S.5 First Term Examination and S.6 Mock Exam

The First Term Examination for S.1 to S.5 students will be held from 4<sup>th</sup> to 17<sup>th</sup> January, 2023. S.6 Mock Exam will be held from 9<sup>th</sup> to 17<sup>th</sup> January, 2023 and 31<sup>st</sup> January to 8<sup>th</sup> February, 2023. The Examination coverage will be uploaded to the school webpage in early December. Please encourage your child to study hard and strive for the best results.

During the examination period, students are to return to school no later than 8:05 a.m. **For students who have examination only in the second session, they are required to return to school at least 20 minutes before the start of the examination.** Students are allowed to leave school only after they have taken all the examination sessions on that day. Students do not need to return to school if no examinations are arranged on that day. Please refer to *Annex I* for the First Term Examination and S.6 Mock Examination Timetable.

All students have to strictly comply with the examination regulations (P.8 of Student Handbook). Breaching of them will lead to a penalty. For the weightings of continuous assessment, uniform tests and examinations, please refer to P.16-17 of Student Handbook.

#### 4. 'eRead Scheme' and 'OQB Platform' of Hong Kong Education City

In order to develop students' reading habits, the school has joined the 'eRead Scheme' of Hong Kong Education City (EdCity). By logging in to the 'EdBookShelf' App or web version with computers, tablets or smartphones, students can enjoy unlimited access to the subscribed books. Please encourage your child to read eBooks at home.

##### Steps of reading eBooks:

1. Log in to 'eRead Scheme' webpage (<https://www.hkreadingcity.net/en/ereadscheme>) with EdCity student account



##### **HKEd City login information**

Login name	Password	Details
hlc-s20XXYYY	stuYYYYMMDD	<ul style="list-style-type: none"><li>● s20XXYYY is the student's registration number</li><li>● YYYYMMDD is the student's birthday (e.g. 5<sup>th</sup> October 2008, the password is stu20081005)</li></ul> <p>★ You are required to change the passwords upon your first logging in</p>

2. Select any subscribed reading package
3. Choose the eBook of your choice, and click 'Add to EdBookShelf'
4. A 'Read eBook' button will appear, simply click it to start reading on 'EdBookShelf'

##### Online Question Bank (OQB) Platform

Online Question Bank (<https://www.edcity.hk/oqb/en>) is an online learning platform designed to facilitate 'Assessment for Learning'. The questions are mainly from past papers provided by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA), covering 10 subjects, including Mathematics, Physics, Biology, Chemistry, Economics, Geography, Information and Communication Technology, Business, Accounting and Financial Studies, Tourism and Hospitality Studies and Physical Education. Our school have joined the 'whole school' subscription model that allows the use of platform for all students and teachers.



Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact the school office.  
Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,

  
Ms. PANG Wai-lan  
Principal



**Reply Slip**  
*(Please return the slip on or before 8th December 2022.)*

Date: \_\_\_\_\_

Dear Principal,

I fully understand the following circulars and the contents of which are noted.

**1. S.1 & S.2 Life-wide Learning Day – Disney Theme Park Adventures (21<sup>st</sup> December)**

- My child meets the requirements of the Vaccine Pass and will attend the event.
- My child does not meet the requirements of the Vaccine Pass and will attend the learning activities arranged at school.

*\*Please choose the appropriate option.*

**2. S.3 to S.6 School Activity Day (21<sup>st</sup> December)**

**3. Arrangement for S.1 to S.5 First Term Examination and S.6 Mock Exam**

**4. ‘eRead Scheme’ and ‘OQB Platform’ of Hong Kong Education City**

Parent’s signature: \_\_\_\_\_

Student’s name: \_\_\_\_\_

Student’s class & class number: \_\_\_\_\_ (     )



## HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)

**2022-23 First Term Examination Timetable (S1-S3)**

FORM	SESS	VENUE	DAY-01 01-04 (WED)	DAY-02 01-05 (THUR)	DAY-03 01-06 (FRI)	DAY-04 01-09 (MON)	DAY-05 01-10 (TUE)	DAY-06 01-11 (WED)	DAY-07 01-12 (THUR)	DAY-08 01-13 (FRI)	DAY-09 01-16 (MON)	DAY-10 01-17 (TUE)
S1	1	1A (304) 1B (303) 1C (302) 1D (301)	S1-ENG_P3 08:30-09:30 HALL	S1-MATH_P1 08:30-10:00	S1-L&S 08:30-09:45	S1-GEOG 08:30-09:45	S1-ENG_P1 08:30-09:45	S1-CHIN_P1 08:30-10:00	S1-CHIS 08:30-09:45	S1-HIST 08:30-09:45	S1-SCJ 08:30-09:45	
S2	1	2A (309) 2B (307) 2C (306) 2D (305)	S2-MATH_P1 08:30-10:00	S2-ENG_P3 08:30-09:30 HALL	S2-GEOG 08:30-09:45	S2-SCJ 08:30-09:45	S2-L&S 08:30-09:45	S2-HIST 08:30-09:45	S2-ENG_P1 08:30-09:45	S2-CHIN_P1 08:30-10:00	S2-CHIS 08:30-09:45	
S3	1	3A (204) 3B (203) 3C (202) 3D (201)	S3-L&S 08:30-09:45	S3-GEOG 08:30-09:45	S3-ENG_P1 08:30-09:45	S3-CHEM 08:30-09:30	S3-CHIN_P1 08:30-10:00	S3-CHIS 08:30-09:45	S3-BIO 08:30-09:30	S3-MATH_P1 08:30-10:00	S3-PHY 08:30-09:30	S3-HIST 08:30-09:45
S1	2	1A (304) 1B (303) 1C (302) 1D (301)		S1-MATH_P2 10:45-11:45	S1-ENG_P4 TBA-		S1-ENG_P2 10:45-11:45	S1-CHIN_P2 10:45-12:25			S1-CHIN_P4 TBA-	
S2	2	2A (309) 2B (307) 2C (306) 2D (305)	S2-MATH_P2 10:45-11:45	S2-CHIN_P4 TBA-				S2-ENG_P4 TBA-	S2-ENG_P2 10:45-11:45	S2-CHIN_P2 10:45-12:25		
S3	2	3A (204) 3B (203) 3C (202) 3D (201)	S3-ENG_P3 10:45-11:45 HALL		S3-ENG_P2 10:45-11:45	S3-CHIN_P4 TBA-	S3-CHIN_P2 10:45-12:35		S3-ENG_P4 TBA-	S3-MATH_P2 10:45-12:00		

TBA (to be arranged) - Individual Speaking Timeslots will be assigned to each student by ENG/CHIN subject teachers.

## HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)

## 2022-23 First Term Examination Timetable (S4-S5)

FORM	SESS	VENUE	DAY-01 01-04 (WED)	DAY-02 01-05 (THUR)	DAY-03 01-06 (FRI)	DAY-04 01-09 (MON)	DAY-05 01-10 (TUE)	DAY-06 01-11 (WED)	DAY-07 01-12 (THUR)	DAY-08 01-13 (FRI)	DAY-09 01-16 (MON)	DAY-10 01-17 (TUE)
S4	1	4A (205) 4B (206) 4C (207) 4D (208)	S4-CHIN_P1 08:30-10:00	S4-ENG_P1 08:30-10:00	S4-BAFS 08:30-10:00 X1:RM205  S4-HIST 08:30-10:25 X1:RM206  S4-PHY 08:30-10:00 X1:RM207	S4-ENG_P2 08:30-10:00	S4-MATH_P1 08:30-10:00	S4-GEOG 08:30-10:00 X1:RM205 X3:RM206	S4-CLIT_P1 08:30-10:30 X3:RM205  S4-ECON 08:30-10:00 X3:RM206  S4-PED 08:30-09:30 X3:RM207  S4-VAD 08:30-11:00 X3:ART RM	S4-CS 08:30-09:50	S4-CHEM 08:30-10:00 X2:RM205 X3:RM206	S4-CHIS 08:30-10:30 X2:RM205  S4-ICT 08:30-10:00 X2:RM206  S4-TH 08:30-09:30 X2:RM207
S5	1	5A (104) 5B (105) 5C (106) 5D (209)	S5-ENG_P1 08:30-10:00	S5-CHIN_P1 08:30-10:00	S5-ENG_P3 08:30-10:30 HALL	S5-CS 08:30-09:50	S5-BAFS 08:30-10:45 X1:RM104  S5-HIST_P1 08:30-10:15 X1:RM209  S5-PHY 08:30-10:30 X1:RM105	S5-ENG_P2 08:30-10:00	S5-MATH_P1 08:30-10:45	S5-GEOG 08:30-10:45 X1:RM104 X3:RM105	S5-CLIT_P1 08:30-10:30 X3:RM104  S5-PED 08:30-09:45 X3:RM105  S5-VAD 08:30-12:15 X3:ART RM	S5-ECON 08:30-10:30 X2:RM104 X3:RM105
S4	2	4A (205) 4B (206) 4C (207) 4D (208)	S4-CHIN_P2 10:45-13:00	S4-ENG_P3 10:45-12:45 HALL		S4-BIO 10:45-12:15 X1:RM205 X2:RM206	S4-MATH_P2 10:45-12:00		S4-CLIT_P2 11:15-13:15 X3:RM205	S4-ENG_P4 TBA-		
S5	2	5A (104) 5B (105) 5C (106) 5D (209)	S5-CHIS 10:45-13:00 X2:RM104  S5-ICT 10:45-12:45 X2:RM105	S5-CHIN_P2 10:45-13:00	S5-CHEM 11:15-13:15 X2:RM104 X3:RM105	S5-M1 10:45-12:15 :RM104  S5-M2 10:45-12:15 :RM105	S5-HIST_P2 11:00-12:30 X1:RM209	S5-BIO 10:45-12:45 X1:RM104 X2:RM105	S5-MATH_P2 11:30-12:45		S5-CLIT_P2 11:15-13:15 X3:RM104	S5-ENG_P4 TBA-

TBA (to be arranged) - Individual Speaking Timeslots will be assigned to each student by ENG/CHIN subject teachers.

## HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)

## 2022-23 S6 Mock Examination Timetable

FORM	SESS	VENUE	DAY-01 01-09 (MON)	DAY-02 01-10 (TUE)	DAY-03 01-11 (WED)	DAY-04 01-12 (THUR)	DAY-08-5 01-13 (FRI)	DAY-06 01-16 (MON)	DAY-07 01-17 (TUE)
S6	1	6A (401) 6B (402) 6C (403) 6D (406) 6E (407)	S6-ENG_P1 08:30-10:00 HALL	S6-ENG_P3 08:30-10:30 HALL	S6-MATH_P1 08:30-10:45 HALL	S6-CHIN_P1 08:30-10:00 HALL	S6-CHIN_P3 08:30-10:10 HALL	S6-LIBS_P1 08:30-10:30 HALL	S6-VAD 08:30-12:30 ART RM
S6	2	6A (401) 6B (402) 6C (403) 6D (406) 6E (407)	S6-ENG_P2 10:45-12:45 HALL	S6-ENG_P4 TBA-	S6-MATH_P2 11:30-12:45 HALL	S6-CHIN_P2 10:45-12:15 HALL	S6-M1 10:55-13:25 :RM401 S6-M2 10:55-13:25 :RM402	S6-LIBS_P2 11:15-12:30 HALL	

FORM	SESS	VENUE	DAY-08 01-31 (TUE)	DAY-09 02-01 (WED)	DAY-10 02-02 (THUR)	DAY-11 02-03 (FRI)	DAY-12 02-06 (MON)	DAY-13 02-07 (TUE)	DAY-14 02-08 (WED)
S6	1	6A (401) 6B (402) 6C (403) 6D (406) 6E (407)	S6-CHIS_P1 08:30-10:45 X3:RM402 S6-ECON_P1 08:30-09:30 X3:RM401	S6-CHEM_P1 08:30-11:00 X1:RM401 X2:RM402	S6-BAFS_P1 08:30-09:45 X2:RM401 S6-CLIT_P1 08:30-10:30 X2:RM402 S6-HIST_P1 08:30-10:15 X2:RM403	S6-BIO_P1 08:30-11:00 X2:RM401 X3:RM402	S6-GEOG_P1 08:30-11:00 X1:RM401 X3:RM402	S6-PHY_P1 08:30-11:00 X1:RM401	S6-ICT_P1 08:30-10:30 X3:RM401 S6-PED_P1 08:30-10:45 X3:RM402
S6	2	6A (401) 6B (402) 6C (403) 6D (406) 6E (407)	S6-CHIS_P2 11:30-12:50 X3:RM402 S6-ECON_P2 10:45-13:15 X3:RM401	S6-CHEM_P2 11:45-12:45 X1:RM401 X2:RM402	S6-BAFS_P2 10:45-13:00 X2:RM401 S6-CLIT_P2 11:15-13:15 X2:RM402 S6-HIST_P2 11:00-12:30 X2:RM403	S6-BIO_P2 11:45-12:45 X2:RM401 X3:RM402	S6-GEOG_P2 11:45-13:00 X1:RM401 X3:RM402	S6-PHY_P2 11:45-12:45 X1:RM401	S6-ICT_P2 11:15-12:45 X3:RM401 S6-PED_P2 11:30-12:45 X3:RM402

TBA (to be arranged) - Individual Speaking Timeslots will be assigned to each student by ENG/CHIN subject teachers.